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Finns det någon genomtänkt tanke för de vårdnära 
arbetsuppgifterna? 

 

Västra Götalandsregionen har beslutat att vårdnära tjänster ska utföras av anställda 

från Regionservice. Flera sjukhus arbetar tillsammans med Regionservice för att 

utvidga och utveckla arbetsuppgifterna för servicemedarbetarna. Ett positivt exempel 

är när servicepersonal slutstädar operationssalar på Uddevalla sjukhus, vilket har 

möjliggjort för 320 fler operationer på ett år. ”Material i vården” är ett ytterligare 

exempel där servicemedarbetare underlättar för vårdpersonal, genom att beställa 

material och fylla på dessa i förråd. 

 

Sahlgrenska universitetssjukhuset och NU-sjukvården har inför sommaren 2017 gått en 

annan väg, trots inriktningsbeslutet, och anställt sjukvårdsbiträden. Dessa sjukhus har 

erbjudit korta och helt olika utbildningar till de nyanställda sjukvårdsbiträdena. 

Utvärdering ska ske av hur denna nya yrkesgrupp fungerat under sommaren. Annons 

om att börja jobba som sjukvårdsbiträde inom NU-sjukvården finns på nätet, nu med 

tillträdesdatum 6 november 2017. 

 

Det är möjligt att det kan vara bra att införa en ny yrkesgrupp i sjukvården i Västra 

Götalandsregionen, för att frigöra tid till patientarbete. Det oroar mig dock att detta 

sker utan att några som helst konsekvensanalyser har gjorts eller något nytt 

inriktningsbeslut tagits, vare sig vad gäller det utvecklingsarbete som redan sker för 

servicemedarbetarna hos Regionservice eller inrättandet av en ny yrkeskategori. Det 

bekymrar mig också att det saknas regiongemensamma tjänstebeskrivningar för de nya 

vårdnära yrkena. 

 

 

Min fråga till Johnny Magnusson är: 

 

Hur ser du på den nya vårdnära yrkesrollen, på sättet den införs i Västra 

Götalandsregionen och på Regionservice roll? 

 

 

 

 


